
 
Protokół nr XLIX/2018 

XLIX Nadzwyczajnej Sesji Rady Powiatu w Białogardzie 

w dniu 27 czerwca 2018 r., w godz. 10
00

 – 10
28

 

w Starostwie Powiatowym w Białogardzie 
  

Przewodniczący Rady Powiatu - Henryk Budzyła otworzył posiedzenie Rady Powiatu  

w Białogardzie, po powitaniu radnych, oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w 

Sesji uczestniczy 16 radnych, co wobec ustawowego składu Rady, wynoszącego 17 radnych, 

stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał (listy obecności 

stanowią załącznik nr 1 i 2 do protokołu). Poinformował, że zwołanie dzisiejszego 

posiedzenia jest odpowiedzią na wniosek Marszałka Województwa Zachodniopomorskiego, 

który zwrócił się o wydanie opinii dotyczącej zmiany granic istniejących okręgów 

wyborczych ustalonych do wyborów radnych Sejmiku Województwa Zachodniopomorskiego 

(nie podano terminu podjęcia uchwały w tej sprawie). Opinia Rady Powiatu w Białogardzie 

wyrażona w formie uchwały była ujęta w porządku L Sesji Rady Powiatu, zaplanowanej na 

29 czerwca 2018 r.  Przewodniczący Rady poinformował, że w międzyczasie uzyskał 

informację, że posiedzenie Sejmiku odbędzie się 28 czerwca 2018 roku stąd zwołanie sesji 

nadzwyczajnej.  

Przewodniczący Rady Powiatu - Henryk Budzyła odczytał zaproponowany porządek obrad: 

 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej 

zmiany granic istniejących okręgów wyborczych ustalonych do wyborów radnych 

Sejmiku Województwa Zachodniopomorskiego.  

3. Zamknięcie Sesji. 
 

 

Ad.2 

Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła zapoznał radnych z projektem uchwały 

Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej zmiany granic 

istniejących okręgów wyborczych ustalonych do wyborów radnych Sejmiku Województwa 

Zachodniopomorskiego, co przedstawia załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

 

Ponieważ powyższy projekt uchwały Rady Powiatu był omawiany na posiedzeniach 

wszystkich Komisji Rady Powiatu, Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła 

poprosił Przewodniczących stałych Komisji Rady Powiatu o przedstawienie opinii w sprawie 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie.  

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak poinformował,                            

że członkowie Komisji negatywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu, 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – Jerzy Żuk poinformował, że 

członkowie Komisji negatywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu,   

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko poinformował, że 

członkowie Komisji negatywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu,    

Członek Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej – Tomasz Hynda poinformował, że 

członkowie Komisji negatywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu. 
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Radny – Andrzej Siwek oświadczył, że należy zauważyć, że pismo od Marszałka wypłynęło 

do Przewodniczącego Rady Powiatu 24 maja 2018 roku. Zdaniem radnego była możliwość, 

aby uchwałę w sprawie zmiany granic istniejących okręgów wyborczych podjąć na sesji w 

dniu 30 maja 2018 roku. Odnośnie propozycji przejścia Powiatu Białogardzkiego z okręgu III 

do IV stwierdził, że nie rozumie tej propozycji, ponieważ zdaniem radnego jest ona dla 

naszego powiatu niekorzystna. Następnie odniósł się do liczby mieszkańców Województwa 

Zachodniopomorskiego podanej w piśmie Marszałka - 1.608.506 mieszkańców. Radny 

oświadczył, że nie jest przekonany do tej liczny i poprosił, aby Przewodniczący Rady 

wystąpił do Marszałka o  wyjaśnienie tej kwestii. Podsumowując oświadczył, że jest za tym, 

aby Powiat Białogardzki pozostał w okręgu III razem z Powiatem Drawskim, Świdwińskim, 

Wałeckim i Kołobrzeskim.  

Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła odnosząc się do wniosku radnego 

poinformował, że nie będzie występował do Marszałka Województwa.  

Radny – Andrzej Siwek oświadczył, że w tej sytuacji osobiście  wystąpi do Marszałka o 

wyjaśnienie tej kwestii. 

Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła poprosił panią mecenas, aby odniosła się 

do sposobu głosowania nad wydaniem opinii w tej sprawie.  

Radca prawny – Małgorzata Kasprzak poinformowała, że zaproponowała, aby w projekcie 

uchwały nie wypisywać opinii pozytywnej lub negatywnej – stąd miejsce wolne. 

Zaproponowała, aby radni opowiedzieli się za pozytywną opinią, negatywną opinią i kto się 

wstrzymuje. Ta opcja, która uzyska największą liczbę głosów będzie treścią uchwały – 

pozytywną lub negatywną.  

Radny – Wojciech Potrzebowski oświadczył, że jego zdaniem radni nie głosują opinii, tylko 

projekt uchwały.      

Radca prawny – Małgorzata Kasprzak przypomniała radnym swoją propozycję głosowania.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła zapytał radnych, kto jest za pozytywną 

opinią odnośnie propozycji zmiany granic istniejących okręgów wyborczych, ustalonych do 

wyborów radnych Sejmiku Województwa Zachodniopomorskiego, polegającą na wyłączeniu 

Powiatu Białogardzkiego z III okręgu wyborczego i włączeniu do IV okręgu wyborczego,  w 

wyniku którego dojdzie do połączenia powiatów: miasta Koszalin, Koszalińskiego, 

Sławieńskiego, Szczecineckiego i Białogardzkiego.   

 

Wyniki głosowania 
ZA: 0, PRZECIW: 14, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (14) 

Marek Anusz, Jerzy Bartman, Zbigniew Brzozowski, Henryk Budzyła, Anna Kodź, Adam 

Kołacki, Andrzej Nowak, Jan Połuboczko, Wojciech Potrzebowski, Andrzej Siwek, 

Bogusław Stanczewski, Rajmund Wasiak, Iwona Wysocka-Chudziak, Jerzy Żuk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Tomasz Hynda 

NIEOBECNI (2) 

Piotr Pakuszto, Beata Pawlik 
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Rada Powiatu w Białogardzie większością głosów wyraziła negatywną opinię odnośnie 

zmiany granic istniejących okręgów wyborczych, ustalonych do wyborów radnych 

Sejmiku Województwa Zachodniopomorskiego, polegającą na wyłączeniu Powiatu 

Białogardzkiego z III okręgu wyborczego i włączeniu do IV okręgu wyborczego,  w 

wyniku którego dojdzie do połączenia powiatów: miasta Koszalin, Koszalińskiego, 

Sławieńskiego, Szczecineckiego i Białogardzkiego.   

 

Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła poddał pod głosowanie projekt uchwały w 

sprawie wyrażenia opinii dotyczącej zmiany granic istniejących okręgów wyborczych 

ustalonych do wyborów radnych Sejmiku Województwa Zachodniopomorskiego, który 

proponuje negatywną opinię Rady Powiatu w tej sprawie.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Anusz, Jerzy Bartman, Zbigniew Brzozowski, Henryk Budzyła, Anna Kodź, Adam 

Kołacki, Andrzej Nowak, Jan Połuboczko, Wojciech Potrzebowski, Andrzej Siwek, 

Bogusław Stanczewski, Rajmund Wasiak, Iwona Wysocka-Chudziak, Jerzy Żuk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Tomasz Hynda 

NIEOBECNI (2) 

Piotr Pakuszto, Beata Pawlik 

 

Rada Powiatu w Białogardzie większością głosów podjęła Uchwałę Nr XLIX/244/2018 

Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej zmiany granic 

istniejących okręgów wyborczych ustalonych do wyborów radnych Sejmiku 

Województwa Zachodniopomorskiego (załącznik nr 4 niniejszego protokołu) wyrażając 

opinię negatywną.  

 

 

Ad.3 

Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła stwierdził, że porządek Sesji został  

wyczerpany i zamknął XLIX Nadzwyczajną Sesję  Rady  Powiatu  w  Białogardzie.  

 
Protokołowała: 

Anna Kaleja  

Violetta Adamczewska 

 


